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Zápis ze zasedání 
Zdravotní komise Rady kraje Vyso čina č. 3/2009 

konaného dne 15. 4. 2009 
 

Přítomni: 

1. Pavel Antonín (předseda) 5. Pavel Hájek (místopředseda) 

2. Helena Štursová 6. Simona Kafoňková 

3. Hana Šmardová 7. Marie Rusová 

4. Jiří Šajnar  

Nepřítomni (omluveni): 

1. Jiří Kořínek 

2. Karel Havlíček 

3. Jaroslava Bambasová 

4. Pavel Holík 

5. Lukáš Kettner (tajemník) 

Hosté: 

1. Soňa Měrtlová (OZ) 

2. Dana Buřičová (OZ) 

 

Návrh programu: 

1. Zahájení; 
2. Schválení programu; 
3. Kontrola zápisu; 
4. Hospodaření zdravotnických zařízení kraje za rok 2008 a srovnání pohledávek a 

závazků; 
5. Služba ohledání mrtvého, soudní pitva; 
6. Jednání se SZP; 
7. Návrh na jmenování zástupců KOUS do příslušných resortních orgánů; 
8. Různé; 
9. Závěr. 

 
1. Zahájení 
Pavel Antonín, předseda Zdravotní komise Rady kraje Vysočina, přivítal přítomné a zahájil 
jednání. Omluvil z jednání L. Kettnera, tajemníka komise, a J. Běhounka, hejtmana kraje 
Vysočina.  
 
2. Schválení programu 
P. Antonín přednesl návrh programu. Ten byl 7 hlasy schválen.  
 
3. Kontrola zápisu 
Zápis z minulého zasedání byl všemi hlasy schválen. 
 
4. Hospoda ření zdravotnických za řízení kraje za rok 2008 a srovnání pohledávek a 
závazků 
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D. Buřičová okomentovala prezentaci týkající se hospodaření zdravotnických zařízení kraje za 
rok 2008. 
Na toto téma se rozvinula krátká diskuse. 
S. Kafoňková vznesla dotaz, zda je možno zjistit, jestli se zvedl počet lidí, kteří navštívili 
nemocniční lékárny? 
D. Buřičová odpověděla, že zatím toto není možno zjistit. Informace budou k dispozici až zpětně 
příští rok. 
 
 
5. Služba ohledání mrtvého, soudní pitva 
P. Antonín informoval členy komise o problematice týkající se ohledání mrtvého a soudní pitvy. 
Někteří členové komise informovali ostatní členy o zkušenostech s ohledáním mrtvého. Dodali, 
že někteří obvodní lékaři nejsou ochotni se problematikou ohledání mrtvého zabývat. Dalším 
problémem je to, že Vysočina nemá soudního lékaře. 
P. Antonín vznesl dotaz, zda by bylo možné zjistit do příštího zasedání zjistit, kolik stojí jeden 
výjezdová služba ZZS k ohledání mrtvého. 
Po krátké diskusi bylo členy rozhodnuto, že touto problematikou se budou zabývat i na příštím 
zasedání, když budou přítomni zástupci VZP. 
 
Usnesení 03/03/2009/Zdk 
Zdravotní komise Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
informaci o službě ohledání mrtvého a bude se touto problematikou zabývat na příštím zasedání 
s VZP. 
 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
6. Jednání se SZP 
Na jednání se nedostavil nikdo ze zástupců SZP. 
 
7. Návrh na jmenování zástupc ů KOUS do p říslušných resortních orgán ů 
P. Antonín obdržel dopis od KOUS (koordinační uskupení nestátních neziskových organizací 
v kraje Vysočina), ve kterém byl informován o zvolení zástupce (pozorovatele) ve zdravotní 
komisi. Zástupcem byla zvolena Alena Řehořová, Hospicové hnutí Vysočina. 
Po krátké diskusi bylo členy rozhodnuto, že zástupci KOUS budou zváni na zasedání ve chvíli, 
kdy bude jejich účast na jednání nutná. 
 
Usnesení 04/03/2009/Zdk 
Zdravotní komise Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
informaci o zvolení zástupce KOUS pro komisi a požadavek KOUS k přizývání na jednání 
komise a 
nesouhlasí 
s pravidelným přizváváním zástupce KOUS na jednání komise dle čl. 4 odst. 4 jednacího řádu 
komisí rady. 
 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
8. Různé 
V rámci diskuse nebyly vzneseny žádné připomínky.   
 
9. Závěr 
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P. Antonín poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání. Zasedání Zdravotní komise Rady 
kraje Vysočina č. 4/2009 se uskuteční ve st ředu 27. 5. 2009 od 16:00 v zasedací místnosti A-
2.15. 
 
Pavel Antonín v. r. 
předseda Zdravotní komise Rady kraje Vysočina 
 
Zapsal a zpracoval Martin Šalanda dne 25. 4. 2009. 


